
 
Jegyzőkönyv 

 
Készült: Budapesten a MTESZ  Székház I. emeleti Konferenciateremben  

(1055 Budapest, Kossuth Lajos tér 6-8.) a Magyar Elektrotechnikai Egyesület által megtartott 
nyilvános évi 84. Közgyűléséről. 

/2008. május 24-én 10.00  - 12.40 óra között/ 
 
Jelen voltak: jelenléti ív szerint. 
 
Dervarics Attila (MEE elnöke) köszöntötte a küldötteket, a meghívottakat és az érdeklődő 
megjelenteket.  
 
A Szavazatszámláló Bizottság megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképtelen. 
10 órakor a regisztráltak száma 120 fő. Határozathozatalhoz 135 regisztrált fő (245 küldött és 
24 szavazati jogú vezető személyiség fele + 1 fő = 135 fő) szükséges.  
A Magyar Elektrotechnikai Egyesület (továbbiakban MEE) határozatképtelenség fennforgása 
esetére a Közgyűlés időpontját 2008. május 24. 10:30 órára tűzte ki változatlan napirenddel, a 
törvényes előírásoknak megfelelve, a közgyűlési meghívóban rögzítve. Ez esetben a 
megjelentek számától függetlenül a Közgyűlés határozatképes. 
10.30 órakor Dr. Szandtner Károly a Szavazatszámláló Bizottság elnöke 131 fő regisztrációját 
jelentette be, a Közgyűlés határozatképessé vált és megkezdte munkáját a napirendi pontok 
ismertetésével.    
 
Előzmények: 
Az Egyesületi Elnökség az alapszabályban rögzítetteknek megfelelően időben kitűzte a 
nyilvános Közgyűlés időpontját és meghatározta a napirendi pontokat. Ezt követően az 
Elektrotechnika program és tájékoztatójában meghirdetésre került a Közgyűlés, felkerült a MEE 
honlapjára, majd 2008. május 7-én a Titkárság postázta a meghívót és mellékleteit (Egyesületi 
Elnökség beszámolója, Ellenőrző Bizottság jelentése, Etikai Bizottság jelentése, Közhasznúsági 
jelentés, Könyvvizsgálói jelentés + mérlegbeszámoló, közgyűlés javasolt határozatai, díjazottak) 
a küldötteknek, az Egyesület vezető tisztségviselőinek, valamint a külön meghívottaknak. A 
nem szavazati jogú meghívottak, csak meghívót kaptak. 
 
A Közgyűlés 131 Igen szavazattal egyhangúlag megválasztotta Günthner Attilát 
jegyzőkönyvvezetőnek, Dr. Friedrich Mártát és Tóth Péternét hitelesítőknek. 
 

Az előző Közgyűlés óta elhunyt tagokról a Közgyűlés 1 perces néma felállással 
emlékezett meg. 
 
A Közgyűlés 131 igen szavazattal a Közgyűlés napirendjét egyhangúlag elfogadta.  
 

Kovács András (MEE főtitkár) ismertette az Egyesületi Elnökség előző Közgyűléstől 
eltelt időszaki beszámolóját (a szavazati joggal rendelkezők a beszámolót kézhez kapták). 
 

Almási Sándor, az EB elnöke ismertette az Ellenőrző Bizottság jelentését.  
 
Dr. Dán András, az EtB elnöke ismertette az Etikai Bizottság beszámolóját. 
 

Hozzászóltak: 
Dr. Szentirmai László: a Szerkesztőbizottság elnökeként néhány fontos gondolatot 

osztott meg a Közgyűléssel. Hozzászólásában kiemelte az Elektrotechnika lap szerepét az 
elektrotechnika szakág népszerűsítésében, amelyet szavaival élve „kemény tudománynak” 
nevezett. Manapság a figyelem inkább a „könnyű tudományok” felé fordul. Fontos feladatunk, 
hogy ezt az arányt megváltoztassuk. Kiemelte a fiatal mérnökök külföldre vándorlásának 
problémáját, amelynek csökkentésében szintén fontos szerepét látja Egyesületünknek. 
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Szepessy Sándor: „Nem temetni jöttünk, hanem dicsérni” nyitómondatával üdvözölte a 
Közgyűlést. Elismerését fejezte ki a MEE szakmai és menedzser típusú vezetőségének, amely 
ez évi tevékenységével a 21. századhoz tudott alkalmazkodni. 

 
A Közgyűlés 131 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Egyesületi Elnökség 
beszámolóját. 
 
A Közgyűlés 131 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Ellenőrző Bizottság 
jelentését. 
 
A Közgyűlés 131 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta a közhasznúsági jelentést. 
 
A Közgyűlés 131 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta az Etikai Bizottság 
beszámolóját. 
 

Günthner Attila irodavezető ismertette a MEE 2008. évi pénzügyi-, és munkatervét. A 
főbb akciók bemutatása mellett kiemelte az elmúlt időszakban és a közeljövőben szervezett 
szakmai rendezvények megnövekedett számát, amelyeken igen magas a megjelent hallgatóság 
létszáma. Az Egyesület pénzügyi helyzete továbbra is stabil, gazdálkodása biztonságos. 
 

Hollósy Gábor a Villamoshálózat Tervező és Szerelő Szakosztály elnöke tájékoztatta a 
Közgyűlést az újonnan létrehozott szakosztály megalakulásáról, amely aktivitását az is igazolja, 
hogy 2008-ban már 5 rendezvény szervezését tűzték ki célul. 
 

Kovács András főtitkár ismertette az egyesület külső kapcsolatrendszeréből kiemelkedő, 
az egyesület céljait támogató, az egyesülettel együttműködő jogi személyiségű társaság 
(gazdasági társaság, hatóság, civilszervezet, stb.) vagy nem egyesületi tag magánszemély 
kitüntetésére alapított „A Magyar Elektrotechnikai Egyesületért” díj létrehozását. A tárgyi díj 
sablonjának elkészítésének anyagi költségeit a GA Magyarország Kft. vállalta. 

Dervarics Attila elnök a díjbizottsági döntés alapján átadta a MEE 2008. évi díjait. A 
díjazottak nevében Dr. Tombor Antal mondott köszönetet az elismerésért. Beszédében 
kihangsúlyozta, hogy egy díj értékét az határozza meg, hogy azt ki adja és eddig kik kapták. 
Mindkét kritériumot tekintve kimondható, hogy a díjazottak beléptek a halhatatlanok 
csarnokába.   
 

Dervarics Attila zárszóként kiemelte a tagrevízió és a regisztráció fontosságát. Minden 
érintettnek nagyon komolyan kell venni és a teljes munkát év végéig be kell fejezni. Továbbá 
megjegyezte, hogy társadalmi szervezetként jórészt a szabadidőnkből kell áldoznunk a célok 
elérése érdekében. Kérte aktív közreműködését mindazoknak, aki szeretnék, hogy a szakma 
társadalmi elismerése növekedjen. Elismerését és köszönetét fejezte ki Kovács András MEE 
főtitkárnak az elmúlt évben végzett kiemelkedő munkásságáért.  

Végezetül köszönetet mondott a Közgyűlés résztvevőinek, a küldötteknek, a MEE 
tisztségviselőinek és tagságának az eddigi munkájáért, az elkövetkezendő időszakra 
jókívánságait fejezte ki, majd az ülést bezárta. 
 
 
 
 
 Günthner Attila Dervarics Attila 
 Jegyzőkönyvvezető elnök 
 
 
 
 Tóth Péterné Dr. Friedrich Márta 
 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 
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